
  

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 10. april 2024 kl. 16:30-18:30 
 

Deltagere: Christina, Jeanett, Rise, Jimmi, 
Cathrine, Anna, Berit, Kim, Peter, Mikkel, Søren 
 
Afbud:  
 
 
Dagsorden: 

 

1. Elevråd – 16:30-16:40 

Clara deltager fra elevrådet deltager 

 

 

Storeelevråd: Pauserne vil de gerne have 

adgang til flere steder. 

Aktiv undervisning, stafet. Længere pau-

ser.  

Varieret undervisning. 

Gang i boden. 

Mellemelevråd:  

Længere pauser. Kæledyrsdag. 

Ændringer af område fordeling. Pauseakti-

viteter.  

Kortklub. 

Nye fodbold. 

Ikke skolerelaterede print. 

Rundbold. 

Flere bolde. 

Permanent optegnet høvdingebold. 

Gang i boden. 

F-klasse: 

Adgang til bodområde 

 

 

2. Status – 16:40-16:50 

Hvor er vi, hvad arbejder vi med lige nu og 

hvor er vi på vej hen. Opfølgning på orien-

teringsmødet i marts 

  

 

Skoleudviklingsseminar med de tillids-

valgte, koordinatorer og ledelse.  

Gamle værdiord, de nye fra forvaltningen.  

 



Vi arbejdede også med vores gamle værd-

isætning, og fik inkorporeret nogle mere 

opdaterede. 

Første pind er at arbejde med børnesyn. 

Det starter vi d. 6. maj, hvor nogle besty-

relsesrepræsentanter komme og hjælper 

med at lukke SFO. Pind to ligger i august, 

hvor vi skal skabe Hanstholm Skoles bør-

nesyn. Pind 3 er i tidligt efterår, hvor der 

bliver afholdt en pædagogisk dag, hvor vi 

skal arbejdet med kollegamotivation og ar-

bejdsglæde. 

 

 

3. Skolebestyrelsesvalg – 16:50-17:10  

Valgvideo 

Valgmøde d. 22.  

Valgliste  

Valget afvikling  

På valg: 

Christina (genopstiller), Peter (genopstil-

ler), Berit, Jimmi. 

Suppleanter. 

 

Video? 

Bestyrelsen aftaler detaljer om valgvideo 

efter møde. 

 

Valgmøde d. 22/4. 16.30-17.30 Christina 

taler, Jeanett vinker, Cathrine bager kage 

og laver kaffe. Jimmi kommer muligvis.  

Anna og Mikkel deltager.  

 

 

 

4. Økonomi – 17:10-17:30 

Herunder orientering fra medarbejderne 

og derefter skolebestyrelsens inputs til                 

prioritering af ressourcer. 

 

 

 

Der er lavet et skriv på, hvorfor vi har haft 

underskud. Skæv tildelingsmodel, afskedi-

gelser, etc.  

500.000 kr. forventes at kunne skrives af.  

Vi prioriterer at bruge penge på at holde 

pædagogiskdag, og lidt kursusaktiviteter. 

Prioritering af timer: 

-2-lærer i kommende 0. klasse (25 elever) 

-Tidlig læsehjælp 

-Morgenbånd med en lærer pr. klasse. 



-Vejledning i samme omfang (8 læse, 3 

mat, 3 dsa, 6 akt, 4 bibliotekt, 12 kursus. 

14 timer to-lærer (1.-7. kl.). 5 timer til to-

lærer til E-klassen. 

Forslag til lejrskole: afskaf en. Evt. sam-

menlægning at to klasser tager afsted 

sammen. 

Forslag til en helt anden type lejrtur, mad-

skole 4 dage på Fyn. 

 

Der debatteres hvad der kan gøres.  

Flere i bestyrelsen mener at Bornholm skal 

prioriteres evt. i start 7. kl.  

De fleste er okay med at pille København 

væk, for flere 2-lærer tider. 

   

 

  

5. Siden sidst – 17:30-17:45 

a) Formanden 

b) Ledelsen – Herunder samarbejdet 

med Klitmøller 

c) Personalet 

d) Andre 

 

   

a) Ikke det store at berette.  

 

b)  Mikkel har været til forældremøde i 

4. kl. i Klitmøller. Der er interesse i 

at komme til en folkeskolernesdag 

for mellemtrin. Vi påtænker at Mik-

kel spørger om lov med til kom-

mende 6. klasses forældremøde i 

efteråret, med en invitation til dem 

også.  

Vi driver god skole, og reklamerer 

med det, for også at kunne sælge os 

til de der kunne vælge den anden 

skole i byen. 

 

Ny folkeskoleaftale er kommet på 

plads.  

-Forbedret faglokaler. 

-Penge til bøger, ryger til CFU, som 

vi kan hente hjem. 

 

Næste år: 

Færre mål for fagene. 

Udfases understøttende undervis-

ning. Det konverteres til en time-

bank for de timeløsefag, vi ikke helt 

hvordan de gør det.  



Engelsk fra 2. kl. og tysk fra 6. kl.  

Teknologifag skal være en del af 

alle fag.  

Kompetenceudvikling for skolebe-

styrelserne.  

 

Tilsynspligt på en 9. klasses der 

hjemmeundervisning.  

 

 

c) Fordeling af timer, som har været i. 

 

d) Klage fra plejeforældre i f-kl. Er 

håndteret, og afholdt møde med le-

delsen.  

 

 

 

6. Personaleændringer – 17:45-17:50 

 

 

Camilla sekretær er startet. 

Amanda er ansat i f-klassens skoleintro. 

Christinas far er blevet cykelmekaniker for 

skolens cykler.   

 

7. Forældremøder – 17:50-18:15 

Skolebestyrelsens inputs til at gøre foræl-

dremøder attraktive og nødvendige at del-

tage i. 

 

Skubbes til næste møde. 

 

8. Statusmødet juni – 18:15-18:20 

Skal det være med spisning?  

 

Mikkel griller 

 

 

9. Punkter til næste møde 18.20-18.25 

-Overbygning ønsker at få låst telefoner 

inde hele dagen. 

-Lukke for centeret? Alternativ? 

 

10. Evt. 18.25-18.30 

 

 

 

 


